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Abstract (en)
[origin: US4428087A] A therapeutic air mattress for attending patients consists of an inflatable hollow body provided with a pair of symmetrically
arranged longitudinal air tubes which form an inflatable single chamber system and which almost adjoin one another in a head region and are
spaced from one another in a body region where an intermediate chamber is provided in which an oblong resiliently deformable body is displaceably
arranged, having a lower degree of deformation that the inflated pair of air tubes. Alternatively, the intermediate chamber also is inflatable, but
independently of the pair of tubes, and in use is blown up to a greater extent than the pair of tubes. Patients lying on the mattress can be set in
rhythmical vibrations in order to attend on articular rheumatism and blockages of vertebrae and articulations.

Abstract (de)
Ein Therapiekissen zur Behandlung von Patienten besteht aus einem luftmatratzenartig aufblasbaren Hohlkörper 10, der zwei spiegelbildlich
zur Längsmitte angeordnete Wülste 24, 26 aufweist, die ein aufblasbares Einkammersystem bilden und die im Kopfbereich 14 nahezu
aneinandergrenzen, jedoch im Rumpfbereich im Abstand voneinander liegen, wo eine Mittelkammer gebildet wird, die einen länglichen elastisch
verformbaren Körper 32 mit geringerer Verformbarkeit als die der Wüste aufweist. Der Körper ist vorzugsweise in der Zwischenkammer
längsverschiebbar angeordnet. Alternativ ist es möglich, diese Zwischenkammer als von den Wülsten unabhängig aufblasbare Kammer auszubilden.
Das Therapiekissen erlaubt eine stabile Lagerung des Patienten und durch rhytmische Bewegungen können z.B. Wirbel-und Gelenkblockaden
behandelt werden.
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